



December 10, 2024

Dear Valued Customer:

We are writing to address questions around the GST/HST Holiday Relief program announced by the Government of Canada and PepsiCo Canada's invoicing processes for December 14, 2024 through February 15, 2025. Please share this memo with relevant purchasing and finance contacts at your organization.

Based on the requirement for payment to be received in full within this period, the specific timing constraints and our billing processes, PepsiCo Canada will continue charging GST/HST on qualifying products from December 14, 2024 through February 15, 2025. There will be no changes to our current invoicing processes. Customers can continue to claim input tax credits for any GST/HST paid.

This decision was made based on the complexity of our systems and the proposed measures as presented by the Government of Canada. Read more about the GST/HST Holiday Relief program online: <https://www.canada.ca/en/services/taxes/child-and-family-benefits/gst-hst-holiday-tax-break.html>.

We thank you for your understanding. If you or your purchasing teams have questions, they can contact us at PBCSalesTaxHelp@pepsico.com for Beverage Customers and PFCGSTHolidayHelp@pepsico.com for Food Customers.

PepsiCo Canada

PepsiCo Confidential



10 décembre 2024

Madame,
Monsieur,

Nous vous écrivons pour répondre à vos questions relativement au programme de congé de TPS/TVH pour les Fêtes annoncé par le gouvernement du Canada et aux processus de facturation de PepsiCo du 14 décembre 2024 au 15 février 2025. Je vous prie de faire parvenir cet avis aux responsables des achats et des finances de votre organisation.

Étant donné l'exigence de réception du paiement complet pendant cette période, les contraintes de temps particulières à ce programme et nos processus de facturation, PepsiCo Canada continuera à facturer la TPS/TVH sur les produits admissibles du 14 décembre 2024 au 15 février 2025. Il n'y aura donc aucun changement à nos processus de facturation en vigueur. Les clients peuvent continuer à réclamer des crédits de taxe sur les intrants pour toute TPS/TVH payée.

Cette décision a été prise en raison de la complexité de nos systèmes et des mesures proposées par le gouvernement du Canada. Pour en savoir plus sur le programme de congé de TPS/TVH pour les Fêtes, consultez : <https://www.canada.ca/fr/services/impots/prestations-pour-enfants-et-familles/conge-tps-tvh-fetes.html>.

Nous vous remercions de votre compréhension. Si vous ou vos équipes responsables des achats avez des questions, vous pouvez communiquer avec nous à l'adresse PBCSalesTaxHelp@pepsico.com pour les clients des boissons et à PFCEGSTHolidayHelp@pepsico.com pour les clients des aliments.

PepsiCo Canada

Document confidentiel de PepsiCo